
Monchi: Berardi? Jesteśmy pokryci na tej pozycji
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Już o 17:30 zespół Giallorossich zmierzy się z Torino. Przed spotkaniem

wywiadu dla Rai Sport udzielił dyrektor sportowy Monchi. 

Znaczenie tego meczu...

- Puchar jest dla nas bardzo ważny i mamy wiele zaufania do siebie, aby iść dalej.

Emerson Palmieri podoba się bardzo Juventusowi, to prawda?

- Powinniśmy zapytać dyrektora sportowego Juventusu. Cieszymy się, gdyż zagra po

długim czasie od początku.

Jakie ruchy będą w mercato?

- Mówi się o wielu graczach, ale teraz myślimy o dzisiejszym meczu, potem, gdy

mercato będzie otwarte, porozmawiamy spokojnie z trenerem i zdecydujemy czy

czegoś potrzeba.

Berardi?

- Berardi jest bardzo dobrym graczem. Dziś jednak uważam, że jego pozycja jest

dobrze pokryta i nie musimy nikogo sprowadzać na tą pozycję. 

Spodziewałeś się takiej pierwszej rundy?

- Wiedzieliśmy, że początek będzie trudny. Zmieniliśmy trenera, wielu graczy, ale

ufaliśmy pracy i myślę, że krok po kroku się poprawiamy. To zasługa trenera i

kadry. Dla nas wygranie grupy Ligi Mistrzów jest świetną wiadomością ze względu

na rozwój klubu. 
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